

Date :

التاريخ 16 مارس 2025

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،،،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Please be informed that the Board of Directors of International Financial Advisors Holding Company held its meeting today 16/03/2025 at 1:30 PM, and the Board approved the sale of the company's entire stake in the shares of an associate company in Bahrain, amounting to 2,989,532 shares, representing 30.285%, for a value of 6,075,000 US dollars, equivalent to approximately 1,871,708 Kuwaiti dinars, with a net profit of approximately 53,912 Kuwaiti dinars.

برجاء الإحاطة بأن مجلس إدارة شركة الاستشارات المالية الدولية القابضة قد عقد إجتماعه اليوم 2025/03/16 في تمام الساعة الواحدة والنصف بعد الظهر، وقد وافق المجلس على بيع كامل حصة الشركة في أسهم شركة زميلة في البحرين والبالغة 2,989,532 سهم والتي تمثل مانسبته 30.285 % بقيمة 6,075,000 دولار أمريكي أي يمايعادل 1,871,708 دينار كويتي تقريباً وبلغ صافي الربح 53,912 دينار كويتي تقريباً .

The financial impact of this sale will appear in the first or second quarter of 2025, after all procedures are completed.

وسوف يظهر الأثر المالي لهذا البيع في الربع الاول أو الثاني لعام 2025 وذلك بعد إستكمال كافة الإجراءات .

Regards,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،



صالح صالح السلمي

رئيس مجلس الإدارة

Saleh Saleh Al-Selmi

Chairman